

# 聖堂報告

## 常年期第廿七主日

### 08/10/2023

1. 今天各台彌撒將舉行第二次捐獻，因本年九月持續的暴雨，導致柴灣聖十字架天主教墳場多處出現嚴重的山泥傾瀉及車路損毀。墳場為回復正常運作，需要進行緊急維修工程。是項工程開支龐大，因此周守仁樞機決定，各堂區須在主日彌撒中收取第二次捐獻，所得款項用以支援上述工程的開支。請各位教友慷慨支持，主佑各位！
2. 「傳教節慶典」將於 10 月 22 日（星期日）上午 10 時至下午 3 時半於銅鑼灣聖保祿學校舉行；內容有攤位遊戲、競技比賽、樂隊表演、人物造型比賽。同日下午 4 時半於基督君王小堂舉行感恩祭，詳情請參閱海報，教友可向堂區索取攤位遊戲券。歡迎教友邀請非教友一同參加，共沐主恩。
3. 2023 年九龍區「明愛賣物會」定於 11 月 12 日（星期日）在長沙灣遊樂場舉行；本堂當日將設有攤位，現呼籲教友捐贈物資，提供是次活動作遊戲或義賣用途！如有查詢，請與本堂辦事處聯絡。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**The Twenty-seventh Sunday in Ordinary Time**  
**8<sup>th</sup> October 2023**

1. Today we will have second collection due to the heavy rain in September this year caused serious landslides and blockages to access roads at Holy Cross Catholic Cemetery in Chai Wan. To resume normal services, urgent repair works have to be carried out. Therefore, Cardinal Stephen CHOW, S.J., has decided that all parishes are to take up a second Sunday collection during Mass, in aid of the aforementioned repair works. Please show your generous support & God Bless!
2. The “Caritas Charity Bazaar 2023” for Kowloon District will be held on 12 November (Sunday) at Cheung Sha Wan Playground. Our Chapel will have a booth on that day, and we are now appealing to parishioners to donate items for this event for games and charity sales! Please contact our Chapel Office for more information.
3. St. Ignatius Chapel has created a Broadcast Group via WhatsApp to deliver urgent and special messages to parishioners. If you want to receive such messages may follow the steps below to register:
  - 3.1 Install WhatsApp onto your mobile phone
  - 3.2 Call 6894-1483 with your phone
  - 3.3 Terminate the call after it is connected

Please note that this Group is for delivering messages only,  
no inquiry or reply will be entertained.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.